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ОТНОСТНО: Сметосъбирането в Община Велико Търново

Уважаеми г-н Панов,

Наблюденията през последните години показват, че с увеличението на 
жилищното строителство в града ни се увеличава и броя на жителите му, 
които от своя страна генерират повече отпадъци.

Радостното е, че в последните години са все повече домакинствата, 
които избират да изхвърлят битовата смет разделно, а за да бъде налице 
този резултат, ние отчитаме усилията на Общината за налагане на тази 
екологична политика.

През месец Август Община Велико Търново прекрати договора си с 
фирмата, която обслужваше събирането и изхвърлянето на контейнерите за 
разделно събиране на отпадъци и беше подписан нов договор с нова фирма. 
Бяха поставени нови контейнери, на нови места в града.

В медиите и социланите мрежи са налице множество сигнали през 
последните месеци за лошо състояние на пространствата около



контейнерите за боклук. Това е и повода за настоящето питане. Възникват 
няколко въпроса:

1. Подходящи ли са новите контейнери тип „Иглу" за разделно 
сметосъбиране в кварталите със своите малки отвори за стъкло, хартия 
и пластмаса, предвид многото домакинства. В сигналите се посочва, че 
в малките отвори не може да се поставят големи бутилки от пластмаса 
или стъкло. В тази връзка има ли възможност за промяна формата на 
отвора или изцяло нов вид контейнери?

2. Какъв е графика за изхвърляне на контейнерите за разделно събиране 
на отпадъците?

3. Чия е грижата да се почиства около контейнерите, тъй като се 
забелязва на места оставени отстрани отпадъци, когато са пълни 
самите контейнери за разделно събиране на отпадъците?

4. Какъв е графика за събиране на отпадъците от общ характер, защото се 
наблюдава в „час пик" да се образуват задръствания по главните 
артерии на града ни, за да бъдат те извозени?

5. Кога се очаква да се подменят счупените контейнери за общ боклук? 
Има достатъчно голям брой счупени колелца, а на много места липсват 
капаците на контейнерите.

6. На кого е отговорността за почистване около контейнерите за общи 
отпадъци?

7. Възможно ли е да бъдат изработени и поставени информационни 
табели за глобите при изхвърляне на строителни отпадъци или 
остатъци от ремонтни дейности около кофите за битова смет и 
съответно телефони, на които гражданите да можем да сигнализираме 
за нарушения?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,

Красин Kaggxbftiefy


